



Bratislava, 4 July 2016

Your Excellency, Dear Colleague,

On behalf of the National Council of the Slovak Republic I have the honour to extend to Members of your Parliament the invitation to the **Inter-Parliamentary Conference for the Common Foreign and Security Policy and the Common Security and Defence Policy** that is being held within the framework of the Slovak EU Council Presidency taking place on **2 – 4 September 2016**.

Let me use this opportunity to kindly ask you to forward the invitation letter of Mr. František Šebej, Chair of the Foreign Affairs Committee of the National Council of the Slovak Republic and Mr. Anton Hrnko, Chair of the Defence and Security Committee of the National Council of the Slovak Republic to the chairperson and representatives of your Parliament's relevant committees.

I truly hope that duties of your colleagues will allow them to join us at this meeting and that we will have the pleasure of welcoming them in Bratislava.

Sincerely yours

Andrej Danko
Speaker of the National Council of the Slovak Republic

(traduction)

Bratislava, le juillet 2016

Excellence,

Chère collègue, cher collègue,

Au nom du Conseil national de la République slovaque, j'ai l'honneur d'inviter des représentants de votre Parlement à assister à la Conférence interparlementaire sur la Politique étrangère et de sécurité commune et la Politique de sécurité et de défense commune (CIP PESC/PSDC), qui se tiendra du 2 au 4 septembre 2016 à Bratislava, dans le cadre de la présidence slovaque du Conseil de l'Union Européenne.

Je tiens à saisir cette occasion pour vous prier de bien vouloir transmettre la lettre d'invitation de Monsieur František Šebej, Président de la Commission des affaires du Conseil national de la République slovaque et de Monsieur Anton Hrnko, Président de la Commission de la défense et de la sécurité du Conseil national de la République slovaque, à la/au président(e) et aux représentants de la commission compétente de votre parlement.

En espérant que leurs obligations professionnelles permettront à vos collègues de rejoindre les autres participants à cette rencontre et que nous aurons le plaisir de les accueillir à Bratislava, je vous prie d'agréer, Excellence, chère collègue, cher collègue, l'expression de ma plus haute considération.

Andrej Danko

Président du Conseil national de la République slovaque